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Գեղարվեստի ակադեմիայի ռեկտոր Արամ Իսաբեկյանն այն կարծիքին է, որ շատ 
մարդկանց անկախությունը այն չտվեց, ինչ իրենք երազում էին, որովհետև անկախ 
լինելն էլ դժվար բան է: 

«Ոչ ոք թող չզարմանա, որ Շոտլանդիայի համարյա կեսը չի ցանկանում 
անկախանալ, որովհետև անկախությունն իր հետ բազմաթիվ պրոբլեմներ է բերում, և 
մենք դա մեր կաշվի վրա էլ զգացինք: Հայրենասեր, ժողովրդին սիրող, ազգը սիրող 
ցանկացած անհատ պետք է ձգտի դրան, բայց հաշվի առնելով այն բազում խնդիրները, 
որոնք պետք է լուծվի, բայց լուծելու համար պետք է ժողովուրդը սոցիալական լավ 
վիճակի մեջ լինի, լավ ապրեն և այդ բոլոր խնդիրները իրար հետ լուծեն»,- հավելեց նա: 

 

https://youtu.be/pOUl5zbW0Ic 

Սիրանույշ Պապյան 

     https://www.1in.am/1433728.html 
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